
Żaneta Kwapisz Koszalin, 26.10.2023 r.

Radna Rady Miejskiej

Szanowny Panie Prezydencie,

składam wniosek o powołanie Zespołu ds. Wprowadzenia Uchwały Krajobrazowej. Zapisy 

oraz forma realizacji tej uchwały, w wielu miastach wzbudza kontrowersje i prowadzi do sporów, 

zwłaszcza z lokalnymi przedsiębiorcami. Niejednokrotnie żądają oni roszczeń finansowych od Miasta.

W związku z tym proponuję, aby w takim Zespole pojawili się również przedstawiciele 

koszalińskich firm. Z poważaniem.

Żaneta Kwapisz ’



Żaneta Kwapisz Koszalin, 26.10.2023 r.

Radna Rady Miejskiej

Szanowny Panie Prezydencie,

W związku z prośbami mieszkańców o większą możliwość uzyskania informacji nt. 

prowadzonych przez miasto działań, składam wniosek o poszerzenie kanałów i środków informacyjnych 

w Naszym mieście (bilbordy informacyjne, ulotki, komunikaty radiowe itp.)

W Koszalinie jest realizowanych mnóstwo ciekawych i cennych projektów, o których często nie 

wiedzą mieszkańcy. Centrum Usług Społecznych jest zarówno realizatorem Karty Mieszkańca, jak i wielu 

programów, np. „Lek dla seniora", „Pomocna taksówka", „Złota rączka" itd. Warto, aby mieszkańcy 

mogli uzyskać szeroką informację o zniżkach wynikających z posiadania Kąty Mieszkańca czy też 

miejskich usługach.

Z poważaniem


